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Kommunfullmäktige 
 
Sammanträdesdatum 2021-09-06 

Plats Vanningen sim- och sporthall, idrottshallen 

Tid 18:00 

Ärendelista 
 

1. Upprop 

2. Val av justerare - (C) justerar 

3. Meddelande 

4. Avsägelse från Lennart Eriksson (L) som ledamot i kommunfullmäktige och  god man enligt 
fastighetsbildningslagen 

5. Avsägelse från  Lilian Heier Eriksson (L) som ersättare i kommunfullmäktige och  ersättare i 
tekniska nämnden och i valnämnden. 

6. Avsägelse från Rolf Erichs (C) som ersättare i kommunstyrelsen 

7. Avsägelser 

8. Valärenden 

9. Årsredovisning 2020 Inera AB 

10. Bordlagt - Fråga från Angela Everbäck (MP) till kommunstyrelsens ordförande om bevarande 
och plantering  av träd. 

11.  Bordlagt - Svar på interpellation från Henrik Thorsell (L) till miljö- och  byggnadsnämndens 
ordförande om sanktionsavgifter 

12. Bordlagt - Interpellation från Angela Everbäck (MP) till kommunstyrelsens ordförande om 
resultatet från Aktuell Hållbarhet 

13. Fråga från Kristian Svensson (SD) om äldreboende St Knut 

14. Svar på motion från Henrik Thorsell (L) om förändrat ägardirektiv för Vellingebostäder AB 

15. Svar på motion från Anders Cnattingius (L) om reviderad arrendepolicy för ökad rättvisa 
mellan föreningar 
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16. Svar på motion från Angela Everbäck (MP) angående ökat stöd till Kvinnojouren och 
Brottsofferjouren 

17. Svar på motion från Kristian Svensson (SD) m fl om att anordna två hundrastplatser - en i 
Skanör och en i Falsterbo 

18. Svar på motion från Henrik Thorsell (L) om att undersöka möjligheterna att sälja aktier i 
Vellinge Stadsnät AB 

19. Svar motion från Karl-Johan Persson (SD) m fl om förbud mot religiös huvudbonad i Vellinge 
kommuns skolor och förskolor 

20. Svar på motion från Henrik Thorsell (L) om att sälja aktier i SYSAV AB 

21. Svar på motion från Andreas Johansson (L) om att kunna avsluta entreprenörer inom 
omsorgen som inte fungerar 

22. Svar på motion från Henrik Thorsell (L) om att sälja aktier i Inera AB 

23. Svar på motion från Angela Everbäck (MP)  om innovationsprojekt och samverkan för att nå 
utsläppsmålen i Sveriges klimatramverk 

24. Svar på motion från Andreas Johansson (L) om hemlagad mat på alla vård- och 
omsorgsboende 

25. Svar på motion från Kristian Svensson (SD) m fl om att bygga en skatepark vid Vanningen 

26. Svar på motion från Henrik Thorsell (L) om att sälja aktier Kommunassurans Syd AB 

27. Svar på motion från Angela Everbäck (MP) att i samråd med lokala naturvårdsföreningar och 
expertis tar fram underlag för naturområden som föreslås bli kommunala naturreservat 

28. Svar på motion från Henrik Thorsell (L) om att ta fram en kommunal strategi  och 
handlingsplan för att möta och agera vid kortsiktiga situationer med elbrist 

29. Fråga från Angela Everbäck (MP) till kommunstyrelsens ordförande  - Vill Vellinge kommun 
bevara det unika området Klosterdammen 

30. Fråga från Angela Everbäck (MP) till kommunstyrelsens ordförande om varför vill inte 
Vellinge vara en del av Ett jämställt Skåne 

31. Fråga från Angela Everbäck (MP) till kommunstyrelsens ordförande om varför är kommunens 
klimatanpassningsarbete inte bättre? 

32. Motion från Angela Everbäck (MP) om att undersöka vilka gator i kommunen som kan göras 
till sommargågator 

33. Motion från Angela Everbäck (MP) m fl om bilfria zoner kring skolområden 

34. Motion från Deniz Eryilmaz (SD) om att införa digital närvarokontroll samt digital 
voteringsmöjlighet för kommunens beslutande organ 

35. Motion från Kjell Bornhager (KD) om stöd och stimulans för reaktivering av pensionärer till 
följd av Covid-19 

36. Motion från Kjell Bornhager (KD) om värna om vår unika natur - satsning på Naturum 

37. Till sammanträdet inkomna frågor, motioner och interpellationer  
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Kf 1 

Upprop  
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Kf 2 

Val av justerare - (C) justerar 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1. Protokollet justeras den ___________2021 på kommunförvaltningens kansli. 
  
2. Utse Elisabeth Tedestål (M) och __________ att tillsammans med ordförande justera 
dagens protokoll.  
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Ärendets dnr: Ks 2021/1 
 
Kf 3 

Meddelande 

Ärendebeskrivning 
a) Revisionen - Granskning av kvalitetsarbetet inom LSS-verksamheten 
 
 
b) Revisionen - Granskning av kommunens krisberedskapsarbete 
 
 
c) Beslut - Länsstyrelsen ny ersättare (SD) i kommunfullmäktige 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
  
1. Godkänna redovisningen av meddelanden.  
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Ärendets dnr: Ks 2021/62 
 
Kf 4 

Avsägelse från Lennart Eriksson (L) som ledamot i 
kommunfullmäktige och  god man enligt 
fastighetsbildningslagen 

Initierat av 
Lennart Eriksson (L) 

Ärendebeskrivning 
Lennart Eriksson (L) avsäger sig uppdraget som ledamot i kommunfullmäktige och god 
man enligt fastighetsbildningslagen. 
 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Lennart Eriksson (L) 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
  
1. Godkänna avsägelsen. 

Beslutet skickas till 
Lennart Eriksson 
 
Serkon 
Systemförvaltaren  
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Ärendets dnr: Ks 2021/62 
 
Kf 5 

Avsägelse från  Lilian Heier Eriksson (L) som ersättare i 
kommunfullmäktige och  ersättare i tekniska nämnden och 
i valnämnden. 

Initierat av 
Lilian Heier Eriksson (L) 

Ärendebeskrivning 
Lilian Heier Eriksson (L) avsäger sig uppdraget som  ersättare i kommunfullmäktige 
och ersättare i tekniska nämnden och i valnämnden. 
 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Lilian Heier Eriksson (L) 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
  
1. Godkänna avsägelsen. 

Beslutet skickas till 
Lilian Heier Eriksson (L) 
 
Valnämnden 
Tekniska nämnden 
Serkon 
Systemförvaltare  
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Ärendets dnr: Ks 2021/62 
 
Kf 6 

Avsägelse från Rolf Erichs (C) som ersättare i 
kommunstyrelsen 

Initierat av 
Rolf Erichs (C) 
 

Ärendebeskrivning 
Rolf Erichs (C) avsäger sig uppdraget som ersättare i kommunstyrelsen. 
 

Beslutsunderlag 
Avsägelse från Rolf Erichs (C) 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
 
1. Godkänna avsägelsen. 

Beslutet skickas till 
Rolf Erichs (C) 
 
Systemförvaltare 
Serkon  
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Kf 7 

Avsägelser  



 

 2021-08-27 10 (49) 

Kommunfullmäktige Kungörelse Dnr: Ks 2021/382 
 

 

 
 
Kf 8 

Valärenden  



 

 2021-08-27 11 (49) 

Kommunfullmäktige Kungörelse Dnr: Ks 2021/382 
 

 

Ärendets dnr: Ks 2021/417 
 
Kf 9 

Årsredovisning 2020 Inera AB 

Initierat av 
Ekonomidirektör Åke Grönvall 

Ärendebeskrivning 
Inera AB:s styrelse och verkställande direktör har avlämnat årsredovisningen för 
räkenskapsåret 2020-01-01 – 2020-12-31. 
Inera AB är ett bolag som ägs av SKR genom SKR Företag, 21 regioner och 287 
kommuner. 
Syfte för ägarna i Inera är att stärka verksamhetsutvecklingen med hjälp av 
digitalisering, nyttja potentialen i samarbete på nationell nivå för invånarnas bästa och 
därigenom uppnå kostnadseffektivitet. 
Vellinge kommuns är ägare andel uppgår till 1,3 %. 
Styrelsen föreslår att årets vinst 76,8 mkr disponeras så att de överförs i ny räkning .  
 

Beslutsunderlag 
Årsredovisning 2020 Inera AB 
Tjänsteskrivelse Åke Grönvall, ekonomidirektör 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 120 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 100 

Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 120 och i 
kommunstyrelsen 2021-08-24 § 100. 
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Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
 
1. Godkänna årsredovisning 2020 för Inera AB 
 
 
 

Beslutet skickas till 
Serkon 
 
Åke Grönvall, ekonomidirektör  
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Ärendets dnr: Ks 2021/313 
 
Kf 10 

Bordlagt - Fråga från Angela Everbäck (MP) till 
kommunstyrelsens ordförande om bevarande och 
plantering  av träd. 

Initierat av 
Angela Everbäck (MP) 

Ärendebeskrivning 
Frågan handlar om har Vellinge kommun ett tillräckligt aktivt arbete avseende att skapa 
förståelse för samt att ge råd beträffande trädens betydelse  och bevarande, 
därutöver  att lämplig återplantering ska vara en del av marklovet? 

Beslutsunderlag 
Fråga från Angela Everbäck (MP) 
Protokoll kommunfullmäktige 2021-04-26 § 98 

Tidigare behandling 
Ärendet har bordlagts i kommunfullmäktige 2021-04-26 § 98 och 2021-06-21 § 132. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1.  
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Ärendets dnr: Ks 2021/305 
 
Kf 11 

Bordlagt - Svar på interpellation från Henrik Thorsell (L) till 
miljö- och  byggnadsnämndens ordförande om 
sanktionsavgifter 

Initierat av 
Henrik Thorsell (L) 
 

Ärendebeskrivning 
Interpellationen handlar om miljö- och byggnadsnämndens sanktionsavgifter och vite 
utifrån en artikel i Sydsvenska Dagbladet. 
 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Henrik Thorsell (L) 
Protokoll kommunfullmäktige 2021-04-26 § 96 
Svar på interpellation 

Tidigare behandling 
Ärendet bordlades i kommunfullmäktige 2021-04-26 § 96 och 2021-06-21 § 131. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
  
1.  
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Ärendets dnr: Ks 2021/425 
 
Kf 12 

Bordlagt - Interpellation från Angela Everbäck (MP) till 
kommunstyrelsens ordförande om resultatet från Aktuell 
Hållbarhet 

Initierat av 
Angela Everbäck (MP) 

Ärendebeskrivning 
Interpellationen handlar om efter att resultatet presenterats från Aktuell Hållbarhet 
 
 
Hur kommer kommunen kommer att jobba för att nå bättre resultat framöver? 
 
 
Vilka områden kommer prioriteras att uppfylla, av de som kommunen svarade "nej" 
 
 
På vilket sätt kommer kommunen att informera om detta? 

Beslutsunderlag 
Interpellation från Angela Everbäck (MP) 
Svar på interpellation 

Tidigare behandling 
Ärendet bordlades på kommunfullmäktige 2021-06-21 § 133. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1.  
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Ärendets dnr: Ks 2021/481 
 
Kf 13 

Fråga från Kristian Svensson (SD) om äldreboende St 
Knut 

Initierat av 
Kristian Svensson (SD) 

Ärendebeskrivning 
Frågan handlar om äldreboendet St Knut. 

Beslutsunderlag 
Fråga från Kristian Svensson (SD) 

Tidigare behandling 
Frågan lämnades in vid kommunfullmäktiges sammanträde 2021-06-21 § 135. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
1.  
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Ärendets dnr: Ks 2020/464 
 
Kf 14 

Svar på motion från Henrik Thorsell (L) om förändrat 
ägardirektiv för Vellingebostäder AB 

Initierat av 
Henrik Thorsell (L) 

Ärendebeskrivning 
Henrik Thorsell (L) föreslår i en motion, inlämnad 2020-06-12, att Vellinge kommun 
beslutar om tillägg till ägardirektivet för Vellingebostäder AB innebärande en 
försäljning av tillgångar motsvarande skuldsättningen i bolaget och att bolaget därefter 
är skuldfritt. 
 
 
Det senaste särskilda ägardirektivet för Vellingebostäder AB är antagna av 
kommunfullmäktige den 24 april 2019 § 54 och bolaget på bolagsstämman den 27 maj 
2019. 
  
I det särskilda ägardirektivet beskrivs bolagets ändamål och verksamhet. 
Kommunfullmäktige ombud har vid den senaste bolagsstämman fastställt att bolaget 
uppfyller det kommunala ändamålet. 
  
Bolagetsbelåningsgrad får som högst uppgå till 50 % av marknadsvärdet. 
Belåningsgraden beräknas uppgå till 35 % av marknadsvärdet i årsredovisningen för 
2020. Bolaget upplåning uppgår till 750 mkr per den 31 december 2021. 
  
Bolaget finansieras via Vellinge kommuns koncernbank som emitterar obligationer på 
kapitalmarknaden för att finansiera investeringar i Vellinge kommun, Vellingekoncern 
AB och dess dotterbolag till affärsmässiga grunder. Vellingebostäders upplåning 
förfaller med 385 mkr senare än ett år men inte längre än 5 år och med 160 mkr med 
förfall längre än 5 år från balansdagen 31 december 2020. 
  
Bolagets utveckling och investeringar kommuniceras årligen i Vellinge kommuns 
budget så att kommunfullmäktige kan ta ställning till den planerade utvecklingen, både 
finansiellt, investeringar som är aktuella och vilket upplåningsbehov som bolaget har 
för den kommande tre års perioden. 
I nuvarande ägardirektiv har bolaget möjlighet att sälja fastigheter för att finansiera 
investeringar och för att lösa befintliga lån. Av bolagsordningen för bolaget framgår att 
bolaget ska bereda kommunfullmäktige i Vellinge kommun möjlighet att ta ställning 
innan sådana beslut i verksamheten som är av principiell betydelse eller annars av större 
vikt fattas. 
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Med hänvisning till ovanstående föreslås motionen avslås. 

Beslutsunderlag 
Motion från Henrik Thorsell (L) 
Svar på motion, Åke Grönvall 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 127 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 108 

Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 127 och i 
kommunstyrelsen 2021-08-24 § 108. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1. Avslå motionen. 

Beslutet skickas till 
Vellingebostäder AB 
Kommundirektören 
Serkon  
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Ärendets dnr: Ks 2020/489 
 
Kf 15 

Svar på motion från Anders Cnattingius (L) om reviderad 
arrendepolicy för ökad rättvisa mellan föreningar 

Initierat av 
Anders  Cnattingius (L) 

Ärendebeskrivning 
Anders Cnattingius (L) föreslår i en motion, inlämnad 2020-06-22, att ta fram förslag 
till förändringar i nuvarande arrendepolicy, genom vilka jämförbara föreningar, som 
arrenderar mark av annan markägare än kommunen, kompenseras för den arrende-
reduktion en motsvarande förening som arrenderar mark av kommunen medges. 
  
I gällande arrendepolicy så får ideella föreningar som arrenderar mark av kommunen en 
reducerad avgift med 90 % jämfört med näringsverksamheter i motsvarande 
omfattning. Vellinge kommun har ett rikt föreningsliv och en hel del av dessa 
aktiviteter sker på mark som ej ägs av kommunen. 

 
 
Det är svårt att uppskatta den ekonomiska konsekvensen av införande av arrende-
reduktion i enighet med motionen. Enligt motionens exempel skulle det innebära att 
kommunen skulle kompensera Falsterbokanalens båtklubb med ”hundratusentals 
kronor” varje år för den arrendeavgift de idag betalar till markägaren. Dock är just den 
påtalade verksamheten mer jämförbar med Skanörs hamnförening som likt 
Falsterbokanalens båtklubb har ansvaret för båtplatser. Skanörs hamnförening betalar 
för 2021 ett arrende på 400 000 kr. 
  
I ett upplägg likt motionen skulle det stå varje markägare fritt att sätta vilken arrende-
avgift som de ansåg passande utan att det belastat arrendatorn nämnvärt, vid ideell 
förening, då de endast betalat 10 % av arrendeavgiften och kommunen resterande. 

Beslutsunderlag 
Motion från Anders Cnattingius (L) 
Svar på motion Erik Andersson, markförvaltare 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 132 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 113 
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Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 132 och i 
kommunstyrelsen 2021-08-24 § 113. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1. Avslå motionen. 

Beslutet skickas till 
Motionären 
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Ärendets dnr: Ks 2020/564 
 
Kf 16 

Svar på motion från Angela Everbäck (MP) angående 
ökat stöd till Kvinnojouren och Brottsofferjouren 

Initierat av 
Angela Everbäck (MP) 

Ärendebeskrivning 
Angela Everbäck (MP) föreslår i en motion att Vellinge kommun ökar stöd till 
Kvinnojour och Brottsofferjourens viktiga arbete. 

Beslutsunderlag 
Motion från Angela Everbäck (MP) 
Protokoll omsorgsnämnden 2021-04-13 § 36 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 134 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 1§ 115 

Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i omsorgsnämnden 2021-04-13 § 36 i kommunstyrelsens 
arbetsutskott 2021-06-22 § 134 och i kommunstyrelsen 2021-08-24 1§ 115. 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1. Avslå motionen. 

Beslutet skickas till 
Motionären 
 
Omsorgsnämnden  
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Ärendets dnr: Ks 2020/705 
 
Kf 17 

Svar på motion från Kristian Svensson (SD) m fl om att 
anordna två hundrastplatser - en i Skanör och en i 
Falsterbo 

Initierat av 
Kristian Svensson (SD) m fl 

Ärendebeskrivning 
Kristian Svensson (SD) m fl föreslår i en motion att anordna två hundrastplatser  - en i 
Skanör och en i Falsterbo. 

Beslutsunderlag 
Motion från Kristian Svensson (SD) m fl 
Protokoll tekniska nämnden 2021-02-16 § 10 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 138 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 1§ 119 

Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 138 och i 
kommunstyrelsen 2021-08-24 1§ 119. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1. Avslå motionen. 

Beslutet skickas till 
Motionären 
Tekniska nämnden  
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Ärendets dnr: Ks 2020/465 
 
Kf 18 

Svar på motion från Henrik Thorsell (L) om att undersöka 
möjligheterna att sälja aktier i Vellinge Stadsnät AB 

Initierat av 
Henrik Thorsell (L) 

Ärendebeskrivning 
Henrik Thorsell (L) föreslår i en motion, inlämnad 2020-06-12, att Vellinge kommun 
undersöker möjligheterna att sälja alla eller delar av de aktier man äger i Vellinge 
Stadsnät AB. 
  
Vellinge kommun bildade Vellinge stadsnät AB 2013 för att bolaget ska bygga, äga och 
förvalta infrastruktur för elektronisk kommunikation (fiberoptiskt nät) till 
kommuninvånarna, näringsidkare samt alla Vellinge kommuns verksamheter inklusive 
de kommunala bolagen Vellinge koncern AB, Vellingebostäder AB och Vellinge 
kommunlokal AB. 
  
Kommunfullmäktige i Vellinge kommun beslutade den 24 april 2019 § 56, om det 
senaste särskilda ägardirektivet för Vellinge stadsnät AB som bolaget antagit på 
bolagsstämman den 27 maj 2019. 
  
Bolaget har en positiv ekonomisk utveckling sedan starten och ökat antalet anslutna 
hushåll till ca 8 000 . 
  
Citat från ägardirektivet. 
”Bolaget ska bidra till den digitala utvecklingen inom Vellinge kommun.” 
Vellinge stadsnäts bidrar till utvecklingen genom att förse kommunen, medborgare och 
näringslivet med snabb kommunikation. Utveckla stöd till den digitalutvecklingen inom 
det geografiska området t ex  LoRAWAN, en funktion för insamling av data som kan 
presenteras i olika system. För utvecklingen av digitaliseringen av tjänster och olika 
lösningar är ett samarbete med kommunen, medborgare och näringslivet viktig. 
Försäljning: 
Det finns inga formella hinder för Vellinge kommun att sälja aktierna i Vellinge 
stadsnät AB. 
  
Ett exempel är att en kommun har genomfört avyttring av sitt ägande av stadsnät. 
Försäljningsprocess genomfördes genom att ta in affärsförslag från intressenter och 
därefter genomföra en förenklad Due Diligence process på inkomna förslag. Efter den 
förenklad processen beslutades det att gå vidare med en av intressenterna i en fördjupa 
Due Diligence process för att ta fram ett affärsförslag. Utredningen och genomförandet 
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beräknades ta ca 6 månader. Efter det att affärsförslaget var framtaget genomfördes 
försäljningen av stadsnätet i den aktuella kommunen. 
 
 
Kommunförvaltningen bedömer att ägandet av Vellinge stadsnät och 
kommunikationsnätet (fibernät) är en viktig resurs/faktor för den fortsatta 
digitaliseringen av Vellinge kommuns verksamheter och tjänster av service till 
medborgarna. 
  
Det är viktigt för kommunens ägande att följa utvecklingen av de tekniska lösningarna 
inom kommunikationsområdet som utvecklas kontinuerligt. 
  
Motionen anses besvarad. 
  
  

Beslutsunderlag 
Motion från Henrik Thorsell (L) 
Svar på motion, Åke Grönvall, ekonmidirektör 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 128 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 109 

Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 128 och i 
kommunstyrelsen 2021-08-24 § 109. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1. Anse motionen besvarad. 

Beslutet skickas till 
Motionären  
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Ärendets dnr: Ks 2020/508 
 
Kf 19 

Svar motion från Karl-Johan Persson (SD) m fl om förbud 
mot religiös huvudbonad i Vellinge kommuns skolor och 
förskolor 

Initierat av 
Karl-Johan Persson (SD) 

Ärendebeskrivning 
Karl-Johan Persson (SD) föreslår i en motion, att Vellinge kommun ska besluta om 
förbud mot religiös huvudbonad i Vellinge kommuns skolor och förskolor. 

Beslutsunderlag 
Motion från Karl-Johan Persson (SD) 
Protokoll barn- och utbildningsnämnden 2021-0v5-10 § 36 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 133 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 114 

Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i utbildningsnämnden 2021-05-10 § 36, i kommunstyrelsens 
arbetsutskott 2021-06-22 § 133 och i kommunstyrelsen 2021-08-24 § 114. 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1.  Avslå motionen. 

Beslutet skickas till 
Motionären 
Utbildningsnämnden  
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Ärendets dnr: Ks 2020/466 
 
Kf 20 

Svar på motion från Henrik Thorsell (L) om att sälja aktier i 
SYSAV AB 

Initierat av 
Henrik Thorsell (L) 

Ärendebeskrivning 
Henrik Thorsell (L) föreslår i en motion, inlämnad 2020-06-12, att Vellinge kommun 
säljer de aktier man äger i SYSAV AB. 
  
Sydvästra Skånes avfallsaktiebolag, SYSAV, ägs av kommunerna Burlöv, Kävlinge, 
Lomma, Lund, Malmö, Staffanstorp, Svedala, Simrishamn, Sjöbo, Skurup, Tomelilla, 
Trelleborg och Ystad. För samverkan i frågor om regional avfallshantering, som pågått 
sedan 1974. Det senaste konsortialavtalet är gällande från 1 januari 2000. 
  
Enligt hembud § 17 i konsortialavtalet får delägarkommun inte överlåta sina aktier i 
bolaget till annan utan att majoriteteten av delägarkommunerna, representerade 
dessutom minst 2/3 av aktiekapitalet i bolaget, lämnar medgivande. Lämnas ett sådant 
medgivande skall delägarkommun, som vill överlåta sina aktier, erbjuda övriga 
delägarkommuner att inlösa aktierna. Även om delägarkommun överlåter, helt eller 
delvis, sina aktier i bolaget, kvarstår övriga förpliktelser enligt detta undertecknade 
avtal under hela avtalsperioden. 
  
Konsortialavtalet gäller till och med den 31 december 2025. Avtalet förlängs med fem 
år i sänder om det inte skriftligt sägs upp av någon av delägarkommunerna senast två år 
före avtalstidens slut. 
  
Med hänvisning till ovanstående föreslås motionen avslås. 
  
  

Beslutsunderlag 
Motion från Henrik Thorsell (L) 
Svar på motion, Åke Grönvall, ekonomidirektör 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 129 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 110 
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Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 129 och i 
kommunstyrelsen 2021-08-24 § 110. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1. Avslå motionen. 
  
  

Beslutet skickas till 
Henrik Thorsell, (L) 
Kommundirektör Charlotte Unosson 
Tekniskchef Ulf Andersson 
Ekonomidirektör Åker Grönvall 
Serkon  
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Ärendets dnr: Ks 2020/589 
 
Kf 21 

Svar på motion från Andreas Johansson (L) om att kunna 
avsluta entreprenörer inom omsorgen som inte fungerar 

Initierat av 
Andreas Johansson (L) 

Ärendebeskrivning 
Andreas Johansson (L) föreslår i en motion att  ge omsorgsnämnden i uppdrag att ta 
fram en strategi för att kunna avsluta utförare/entreprenörer inom vård- och omsorg och 
individ- och familjeomsorg som inte fungerar. 

Beslutsunderlag 
Motion från Andreas Johansson (L) 
Protokoll omsorgsnämnden 2021-03-02 § 28 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 136 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 117 

Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i omsorgsnämnden 2021-03-02 § 28 i kommunstyrelsens 
arbetsutskott 2021-06-22 § 136 och kommunstyrelsen 2021-08-24 § 117. 
 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1. Anse motionen besvarad. 

Beslutet skickas till 
Motionären 
Omsorgsnämnden 
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Ärendets dnr: Ks 2020/468 
 
Kf 22 

Svar på motion från Henrik Thorsell (L) om att sälja aktier i 
Inera AB 

Initierat av 
Henrik Thorsell (L) 

Ärendebeskrivning 
Henrik Thorsell (L) föreslår i en motion, inlämnad 2020-06-12, att Vellinge 
kommun  säljer de aktier man äger i Inera AB. 
  
Kommunfullmäktige beslutade den 25 april 2018 § 34 om att förvärva 5 (aktier) á 8 500 
kronor totalt 42 500 kronor. 
 
 
Inera ägs av Sverige kommuner och regioner (SKR) genom SKR Företag, 21 regioner 
och 288 kommuner. 
Ineras uppdrag är att skapa förutsättningar för både nationell samverkan och för 
samverkan mellan regioner och kommuner vilket möjliggör ett resurseffektivt och 
ändamålsenligt nyttjande av digitaliseringens möjligheter. 
Ineras uppdrag är att, med beaktande av den kommunala självstyrelsen, möta de behov 
som finns i kommuner eller regioner som i förlängningen skapar mervärde hos 
invånarna. I enlighet med ägardirektivet ska Inera på ägarnas uppdrag ”samordna, 
tillhandahålla och utveckla sektorsspecifik samverkansarkitektur , infrastruktur , 
tjänster och lösningar till kommuner och regioner samt bolag och organisationer som de 
utövar ett rättsligt bestämmande inflytande över”. 
Ineras tjänsteutveckling och tjänsteutbud ska så långt som möjligt utgå ifrån, styras av 
och samverka med nationell digital infrastruktur. 
Fokus för Ineras verksamhet ska ligga inom områden som avser behovet av digital 
samverkan och förutsättningar för informationsutbyte mellan regioner och regioner, 
kommuner och kommuner eller mellan kommuner och regioner. 
Kommunförvaltningen bedömer det som värdefullt för Vellinge kommun att ha tillgång 
till Ineras utvecklingsarbete för en begränsad insats. 

Beslutsunderlag 
Motion från Henrik Thorsell (L) 
Svar på motion, Åke Grönvall, ekonomidirektör 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 131 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 112 
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Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 131 och 
kommunstyrelsen 2021-08-24 § 112. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1. Avslå motionen. 

Beslutet skickas till 
Henrik Thorsell (L) 
Kommundirektör Charlotte Unosson 
IT-chef Susanne Pettersson 
Programchef kommunikation o digitalisering Thomas Jarbo  
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Ärendets dnr: Ks 2020/565 
 
Kf 23 

Svar på motion från Angela Everbäck (MP)  om 
innovationsprojekt och samverkan för att nå 
utsläppsmålen i Sveriges klimatramverk 

Initierat av 
Angela Everbäck (MP) 

Ärendebeskrivning 
Angela Everbäck (MP) föreslår i en motion att Vellinge kommun initierar pilot 
och/eller samverkansprojekt med näringsliv och civilsamhälle för att stärka deras, 
och/eller invånares, möjlighet att bidra till att nå utsläppsmålen i Sveriges 
klimatramverk. Syftet är att uppnå gemensamma mål genom att samverka, att tänka 
utanför ramar, testa och tänka nytt. 
 
 
Motionen bedöms vara i linje med Vellinge kommuns politiska vilja att minska sin 
negativa klimatpåverkan. Vellinge kommun har under år 2020–2021 arbetat med 
framtagandet av Program för hållbar utveckling som i dagsläget inväntar politiskt 
beslut. I programmet finns målformulering om att minska utsläppen av växthusgaser 
inom Vellinge kommuns geografiska område, fokus på miljömålet Begränsad 
klimatpåverkan samt ett tydligt fokus på delaktighet, inflytande samt samverkan över 
gränser som en förutsättning och ett medel för hållbar utveckling. 
  
Vellinge kommun arbetar redan idag aktivt för ökad kunskap, intresse och engagemang 
för hållbar utveckling generellt, både inom och över olika gränser, och verkar för ökad 
samverkan, t. ex. mellan skola och näringsliv. Kommunen har till exempel en utvecklad 
energi- och klimatrådgivning vilken vänder sig till allmänheten, småföretag och 
organisationer i Vellinge kommun och fungerar som konsumentupplysning för att 
minska utsläppen av växthusgaser. Vidare har Vellinge kommun samarbetat med 
Sundsgymnasiet. Där har elever från programmet entreprenörskap tittat på och gett 
förslag på lösningar som Vellinge kommun kan genomföra för att hantera problem och 
utmaningar i sin utveckling av kommunens hållbarhetsprogram, t. ex. för hållbarare 
resvanor, minskat avfall och ökningen av återvinning. 
  
Som exempel på forum där idéer kan fångas upp kan nämnas näringslivsträffar, 
näringslivsfrukostar och ett tätt samarbete med näringslivsenheten. Kommunen är också 
medlemmar i föreningen Klimatkommunerna, som jobbar aktivt för det övergripande 
syftet att minska utsläppen av växthusgaser i Sverige. Föreningen stöttar sina 
medlemskommuner och sprider bland annat erfarenheter om lokalt klimatarbete, pilot- 
och innovationsarbete och ger på så sätt inspiration och idéer till ytterligare projekt som 
kommunen kan initiera. Inom Vellinge kommun pågår det även ett arbete med att ta 
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fram en process som beskriver hur kommunen systematiskt kan tillvarata idéer och 
förbättringsförslag från medarbetare i syfte att främja innovation inom organisationen. 
Projektet ingår i handlingsplan för framtidssäkrad välfärd och målsättningen är att 
lansera en, så kallad, idéprocess under hösten 2021. 
  
Kommunen ser positivt på fortsatt samverkan och välkomnar även initiativ från 
näringsliv och civilsamhälle för att initiera olika innovations- och samverkansprojekt. 

Beslutsunderlag 
Motion från Angela Everbäck (MP). 
Svar på motion, Melissa Maxter, Energi- och klimatstrateg 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 135 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 116 

Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 135 och i 
kommunstyrelsen 2021-08-24 § 116. 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1. Anse motionen besvarad. 

Beslutet skickas till 
Motionären  
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Ärendets dnr: Ks 2020/590 
 
Kf 24 

Svar på motion från Andreas Johansson (L) om hemlagad 
mat på alla vård- och omsorgsboende 

Initierat av 
Andreas Johansson (L) 

Ärendebeskrivning 
Andreas Johansson (L) föreslår i en motion att uppdra åt omsorgsnämnden att beställa 
av Vellinge kommunlokal AB att det på St Knut och Aspens vård- och omsorgsboende 
byggs ett tillagningskök  med kapacitet att tillaga måltider på hela anläggningen. 

Beslutsunderlag 
Motion från Andreas Johansson (L) 
Protokoll omsorgsnämnden 2021-03-02 § 29 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 137 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 118 

Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i omsorgsnämnden 2021-03-02-§ 29 i  kommunstyrelsens 
arbetsutskott 2021-06-22 § 137 och i kommunstyrelsen 2021-08-24 § 118. 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
 
1. Avslå motionen. 

Beslutet skickas till 
Motionären 
Omsorgsnämnden  
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Ärendets dnr: Ks 2020/704 
 
Kf 25 

Svar på motion från Kristian Svensson (SD) m fl om att 
bygga en skatepark vid Vanningen 

Initierat av 
Kristian Svensson (SD) m fl 

Ärendebeskrivning 
Kristian Svensson (SD) m fl föreslår i en motion att bygga en skatepark vid Vanningen. 
  
Ungdomarna i Vellinge kommun har ett rikt utbud av aktiviteter, Vellinge kommun 
ligger i topp i Sverige vad gäller föreningsaktiviteter, vi har ett stort utbud av 
idrottsanläggningar. Vellinge kommun satsade för ett antal år sedan på 3 st 
skateanläggningar i tre geografiska områden med svårighetsgrad medel. Detta för att 
fånga den kultur som finns kring skate, sparkcykel, en kultur som möter olika mycket 
ungdomar vid olika år. 

Beslutsunderlag 
Motion från Kristian Svensson (SD) m fl 
Svar på motion, Mats Persson, verksamhetschef fritid 
Protokoll kultur- och fritidsutskottet 2021-05-06 § 18 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 122 
  

Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i  kultur- och fritidsutskottet 2021-05-06 § 18 och i 
kommunstyrelsen 2021-08-24 § 122. 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1. Avslå motionen.  
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Ärendets dnr: Ks 2020/467 
 
Kf 26 

Svar på motion från Henrik Thorsell (L) om att sälja aktier 
Kommunassurans Syd AB 

Initierat av 
Henrik Thorsell (L) 

Ärendebeskrivning 
Henrik Thorsell (L) föreslår i en motion, inlämnad 2020-06-12, att Vellinge 
kommun  säljer de aktier man äger i Kommunassurans Syd AB. 
Vellinge kommun är delägare i Kommunassurans Syd Försäkrings AB (sk. ”captive”). 
Bolaget grundades 2005 för att kunna erbjuda delägarkommunerna ett säkert och stabilt 
försäkringsskydd. 
  
Nyttan för kommunen med att vara delägare i Kommunassurans Syd Försäkrings AB 
är: 
  

1. Bolaget garanterar att erbjuda delägarna och dess helägda bolag 
försäkringslösningar 

2. En långsiktig lösning som ger stabila försäkringspremie 
3. En bättre kontroll på hur skadestatistik påverkar försäkringspremierna 
4. En ökad transparens 
5. En ökad konkurrens på försäkringsmarknaden 
6. Ingen risk för försäkringsnöd 
7. Ett förbättrat skadeförebyggande arbetet 
8. En åtkomst till återförsäkringsmarknaden 
9. Möjligheten att ta del av återbäring om kommunen har ett positiv 

skadeutfall 
10. Utdelning på aktiekapitalet 

 
 
Kommunassurans Syd AB biträder med utredningsresurser vid reglering av skador. 
  
En förutsättning för att Kommunassurans Syd Försäkrings AB ska kunna erbjuda 
försäkringsskydd åt kommunen är att kommunen är delägare i Kommunassurans Syd 
Försäkrings AB. 
  

Beslutsunderlag 
Motion från Henrik Thorsell (L) 
Svar på motion, Åke Grönvall, ekonomidirektör 
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Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 130 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 111 

Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 130 och i 
kommunstyrelsen 2021-08-24 § 111. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1. Avslå motionen. 

Beslutet skickas till 
Motionären  
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Ärendets dnr: Ks 2021/201 
 
Kf 27 

Svar på motion från Angela Everbäck (MP) att i samråd 
med lokala naturvårdsföreningar och expertis tar fram 
underlag för naturområden som föreslås bli kommunala 
naturreservat 

Initierat av 
Angela Everbäck (MP) 
 

Ärendebeskrivning 
Angela Everbäck (MP) föreslår i en motion att i samråd med lokala 
naturvårdsföreningar och expertis ta fram underlag för naturområden som föreslås bli 
kommunala naturreservat. 
 
 
Miljöpartiets motion syftar till att kommunen ska ha en hög ambition när det gäller att 
undvika exploatering av naturområden. Kommunen har en natur som ska värnas och 
vårdas och detta måste enligt miljöpartiet gå före en exploatering när exploatering leder 
till att naturområden offras. Bildande av kommunala naturreservat ger kommunen 
möjlighet att lyfta fram naturområden som man vill värna och vårda. Miljöpartiet 
föreslår i sin motion att Vellinge kommun i samråd med lokala naturvårdsföreningar 
och expertis tar fram underlag för naturområden som föreslås bli kommunala 
naturreservat. 
  
I Vellinge kommun finns elva naturreservat. Yngst är Arriesjön-Risebjer som inrättades 
2013 och äldst är Gavelsbjer som fick sitt skydd redan 1956. Samtliga reservat är 
statliga och Länsstyrelsen Skåne är huvudansvarig för förvaltningen av dem. 
Sammanlagt är 44 271 hektar av kommunens yta skyddat som naturreservat. Detta 
motsvarar 62,8 % av den totala kommunytan. Största delen av reservatsytorna utgörs av 
hav. 1 549 hektar utgörs av landyta, vilket motsvarar 10,9 % av kommunens totala 
landareal. 
 
 
Utöver dessa statliga naturreservat omfattas stora delar av kommunen av riksintresse 
och Natura 2000-områden. Kommunen har genom sin översiktsplan pekat ut de 
områden som föreslås bebyggas med bostäder och i översiktsplanen har avvägningar 
gjorts mellan behov av bostadsutbyggnad och andra viktiga intressen. Kommunen är 
redan idag en kommun med stora områden natur som skyddas genom naturreservat och 
motionen föreslås därför avslås 
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Beslutsunderlag 
Motion från Angela Everbäck (MP) 
 
Svar på motion, Anna Möller, samhällsbyggnadschef 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 140 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 121 

Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 140 och i 
kommunstyrelsen 2021-08-24 § 121. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
  
1. Avslå motionen. 

Beslutet skickas till 
Motionären 
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Ärendets dnr: Ks 2021/167 
 
Kf 28 

Svar på motion från Henrik Thorsell (L) om att ta fram en 
kommunal strategi  och handlingsplan för att möta och 
agera vid kortsiktiga situationer med elbrist 

Initierat av 
Henrik Thorsell (L) 

Ärendebeskrivning 
Henrik Thorsell (L)  har inkommit med en motion som syftar till att ta fram en 
kommunal strategi för att möta elbrist. Strategin ska fungera som ett komplement till 
framtagna risk- och sårbarhetsanalyser och krisberedskapsplaner. Kommunen ska med 
modern teknik kunna stå emot kortare perioder av lokal elbrist samt att skapa förståelse 
och handlingsberedskap för vad olika aktörer och enskilda själva kan göra. 
 
 
Kommunen har idag ett Energi- och klimatprogram och kommunstyrelsen gav i januari 
2021 Samhällsbyggnadsavdelningen i uppdrag att ta fram ett nytt energiprogram under 
2021. 
  
El- och gasnätsföretagen har det direkta ansvaret för att leveranserna ska ske utan 
avbrott och självförsörjning på kommunal nivå är troligen inte en lösning med dagens 
konkurrensutsatta marknader. Kommunens rådighet i frågan är liten då Vellinge 
kommun inte har fjärrvärme- eller elverksamheter i kommunal regi. Kommunen har 
dock enligt lagen om kommunal energiplanering (1977:439) ett ansvar och kommunen 
har fortfarande anledning att bevaka frågor som utveckling av fjärrvärme, förnybara 
energikällor, batterilagring, reservkraft osv och det kommer att belysas i 
energiprogrammet. I svensk krishantering finns tre rådande principer bl.a. 
ansvarsprincipen och i enlighet med denna princip har kommunen säkerställt sin 
energiplanering inom sitt ansvarsområde. 
  
Med tanke på att ett uppdrag finns om energiprogram föreslås motionen vara besvarad. 

Beslutsunderlag 
Motion från Henrik Thorsell (L) 
Svar på motion, Anna Möller, samhällsbyggnadschef 
Protokoll kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 139 
Protokoll kommunstyrelsen 2021-08-24 § 120 
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Tidigare behandling 
Ärendet har behandlats i kommunstyrelsens arbetsutskott 2021-06-22 § 139 och i 
kommunstyrelsen 2021-08-24 § 120. 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
  
1. Anse motionen besvarad. 

Beslutet skickas till 
Motionären  
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Kommunfullmäktige Kungörelse Dnr: Ks 2021/382 
 

 

Ärendets dnr: Ks 2021/542 
 
Kf 29 

Fråga från Angela Everbäck (MP) till kommunstyrelsens 
ordförande  - Vill Vellinge kommun bevara det unika 
området Klosterdammen 

Initierat av 
Angela Everbäck (MP) 

Ärendebeskrivning 
Frågan handlar om  - Vill Vellinge kommun bevara det unika området Klosterdammen? 

Beslutsunderlag 
Fråga från Angela Everbäck (MP) 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1.  
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Kommunfullmäktige Kungörelse Dnr: Ks 2021/382 
 

 

Ärendets dnr: Ks 2021/540 
 
Kf 30 

Fråga från Angela Everbäck (MP) till kommunstyrelsens 
ordförande om varför vill inte Vellinge vara en del av Ett 
jämställt Skåne 

Initierat av 
Angela Everbäck (MP) 

Ärendebeskrivning 
Frågan handlar om varför kommunen valt att inte ansluta sig till målsättningarna och 
vare en del av "Ett jämställt Skåne" 

Beslutsunderlag 
Fråga från Angela Everbäck (MP) 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1.  
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Kommunfullmäktige Kungörelse Dnr: Ks 2021/382 
 

 

Ärendets dnr: Ks 2021/539 
 
Kf 31 

Fråga från Angela Everbäck (MP) till kommunstyrelsens 
ordförande om varför är kommunens 
klimatanpassningsarbete inte bättre? 

Initierat av 
Angela Everbäck (MP) 

Ärendebeskrivning 
Frågan handlar om hur kommunen ska agera för att klimatanpassningsarbetet ska bli 
bättre och för att jobba med de områden där kommunen inte är aktiv? 

Beslutsunderlag 
Fråga från Angela Everbäck (MP) 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1.  
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Kommunfullmäktige Kungörelse Dnr: Ks 2021/382 
 

 

Ärendets dnr: Ks 2021/499 
 
Kf 32 

Motion från Angela Everbäck (MP) om att undersöka vilka 
gator i kommunen som kan göras till sommargågator 

Initierat av 
Angela Everbäck (MP) m fl 
 

Ärendebeskrivning 
Angela Everbäck (MP) m fl föreslår i en motion att det inrättas särskilda 
sommargågator. Syftet med sommargågator är att skapa förutsättningar för mer levande 
bykärnor där invånare, turister och näringsidkare kan möta och utnyttja våra vackra 
byars fulla potential. 
 

Beslutsunderlag 
Motion från Angela Everbäck (MP) 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
  
1. Översända motionen till kommunstyrelsen för beredning.  
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Kommunfullmäktige Kungörelse Dnr: Ks 2021/382 
 

 

Ärendets dnr: Ks 2021/526 
 
Kf 33 

Motion från Angela Everbäck (MP) m fl om bilfria zoner 
kring skolområden 

Initierat av 
Angela Everbäck (MP) m fl 
 

Ärendebeskrivning 
Angela Everbäck (MP) m fl föreslår i en motion att Vellinge kommun ska införa bilfria 
zoner kring kommunens grundskolor med så få undantag som möjligt. 
 

Beslutsunderlag 
Motion från Angela Everbäck (MP) m fl 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
 
1. Översända motionen till kommunstyrelsen för beredning.  
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Kommunfullmäktige Kungörelse Dnr: Ks 2021/382 
 

 

Ärendets dnr: Ks 2021/492 
 
Kf 34 

Motion från Deniz Eryilmaz (SD) om att införa digital 
närvarokontroll samt digital voteringsmöjlighet för 
kommunens beslutande organ 

Initierat av 
Deniz Eryilmaz (SD) 

Ärendebeskrivning 
Deniz Eryilmaz (SD) föreslår i en motion att utreda möjligheten att införa digital 
närvarokontroll samt digital voteringsmöjlighet för kommunens beslutande organ. 

Beslutsunderlag 
Motion från Deniz Eryilmaz (SD) 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
  
1. Översända motionen till kommunstyrelsen för beredning.  
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Kommunfullmäktige Kungörelse Dnr: Ks 2021/382 
 

 

Ärendets dnr: Ks 2021/531 
 
Kf 35 

Motion från Kjell Bornhager (KD) om stöd och stimulans 
för reaktivering av pensionärer till följd av Covid-19 

Initierat av 
Kjell Bornhager (KD) 
 

Ärendebeskrivning 
Kjell Bornhager (KD) föreslår i en motion att Vellinge kommun ska besluta om extra 
stöd om stimulans i budgeten för syftande till reaktivering av pensionärer (65+) på 
grund av den utdragna coronapandemin. 
 

Beslutsunderlag 
Motion från Kjell Bornhager (KD) 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
  
1. Översända motionen till kommunstyrelsen för beredning.  
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Kommunfullmäktige Kungörelse Dnr: Ks 2021/382 
 

 

Ärendets dnr: Ks 2021/530 
 
Kf 36 

Motion från Kjell Bornhager (KD) om värna om vår unika 
natur - satsning på Naturum 

Initierat av 
Kjell Bornhager (KD) 
 

Ärendebeskrivning 
Kjell Bornhager (KD) föreslår i en motion att Vellinge kommun avsätter 5 miljoner 
kronor per år tills etablering av ett Naturum är klar. 
 

Beslutsunderlag 
Motion från Kjell Bornhager (KD) 
 

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 
 
  
1. Översända motionen till kommunstyrelsen för beredning.  
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Kommunfullmäktige Kungörelse Dnr: Ks 2021/382 
 

 

 
 
Kf 37 

Till sammanträdet inkomna frågor, motioner och 
interpellationer 
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